
OBČINA DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
STATUTARNO PRAVNA KOMISIJA 
 
 
Datum, 05.01. 2017 
 

Z A P I S N I K 
 

12. seja Statutarno pravne komisije, ki je bila v četrtek, 05.01.2017 v prostorih občine Divača, z 
začetkom ob 15.00 uri. 
 
PRISOTNI: 
- Urška Florjančič – predsednica komisije, 
- Jovo Ferfila – član odbora, 
- Prelc Martin – član odbora, 
- Alenka Kovačič – občinska uprava 
- Vesna Pavlovčič – občinska uprava 

 
 
DNEVNI  RED: 
 

1. Obravnava proračuna Občine Divača za leto 2017 
2. Pobude in vprašanja    

 
 
1.  
 
Predsednica komisije je predlagala spremembo dnevnega reda, in sicer: 
 
Pod točko 2. se doda Obravnava Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o pristojnostih in 
nalogah KS v Občini Divača. 
 
SKLEP: Komisija je soglasno potrdila predlagani dnevni red z dodano novo točko pod št. 2. 
 
 
2. 
 
Alenka Kovačič predstavi predlog sprememb in dopolnitev Odloka o pristojnostih in nalogah KS v 
Občini Divača. Pove, da je bila pobuda za spremembo Odloka podana s strani KS Divača, nato pa so 
bili k oddaji predlogov pozvani tudi predsedniki ostalih KS v Občini Divača. Predloge, ki se nanašajo 
na spremembe v upravljanju z nekaterimi nepremičninami, je podala le še KS Vreme, ostale KS 
predlogov niso podale. Predlaga, da se dodatno v Prilogi 2 – Seznam javnih površin pod točko 4. KS 
VREME v tabeli črta besedilo pod zaporedno št. 4 (*20/1, 2463 – Škoflje, Okolica vaškega doma 
Škoflje). 
 
Martin Prelc predlaga, da predsedniki posameznih KS k predlogom, ki jih podajo občinski upravi, 
priložijo sklep sveta KS oz. zapisnike sej, iz katerih je razvidno, da so bili predlogi, ki se nanašajo na 
spremembe v upravljanju z nepremičninami, obravnavani na seji sveta KS. 
 
SKLEP: Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pristojnostih in nalogah KS v Občini 
Divača se sprejme v predlagani obliki, s predlaganim popravkom  v Prilogi 2 – Seznam javnih 
površin. 
 
3. 
 
V nadaljevanju so člani komisije obravnavali proračun Občine Divača za leto 2017 ter preverili, ali je 
ODLOK o proračunu Občine Divača za leto 2017 skladen z zakonodajo ter Statutom Občine Divača. 
 



Kratko predstavitev je podala Vesna Pavlovčič ter hkrati pojasnila, da bo Odlok potrebno na seji 
občinskega sveta potrditi v dopolnjeni obliki, ki bo vsebovala podane pripombe, rok pa se izteče 
9.1.2017. 
 
SKLEP: Komisija je seznanjena s predlogom proračuna ter ugotavlja, da je predlagani Odlok o 
proračunu Občine Divača za leto 2017 skladen z zakonodajo ter Statutom Občine Divača, 
upoštevajoč, da bodo vanj vključene spremembe, glede na podane pripombe na predlog 
proračuna. 
 
4. 
 
Razno in vprašanja 
 
Martin Prelc ponovno opozarja, da bi bilo gradivo potrebno tudi za obravnavo na Odborih in Komisijah 
potrebno pošiljati v dogovorjenih rokih, ne pa tik pred sejo, saj gradiva tako ni mogoče temeljito 
pregledati. 
 
Hkrati opozarja na to, da bi morali uslužbenci občinske uprave občinskim svetnikom na zahtevo 
posredovati zahtevano gradivo (tudi po e-pošti), saj jih je nemalokrat potrebno na slednje prevečkrat 
spomniti in prositi, meni; da se s tem nekaj prikriva, občinski e-maili pa naj bi bili za te namene varni in 
bi se to moralo dovoliti. Tudi sklicevanje uslužbencev na poslovne skrivnosti in tajnosti, v primeru 
posredovanja gradiv občinskim svetnikom, ne bi smelo veljati.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 15.30 uri. 
 
 
Zapisali:  

 Alenka Kovačič – pod tč. 2 

 Urška Florjančič          
       

 
 

Predsednica SPK: 
Urška Florjančič, mag. prav., l.r. 


